
  

Kallelse till föreningsstämma 2017. 
Hej alla grannar. Äntligen är det dags. Styrelsen för Samfällighetsföreningen Dillen i 
Helsingborg kallar föreningens medlemmar till ordinarie föreningsstämma onsdag 7/6 kl. 
19:00 i lokalen Solen på borggården vid Mariaparkskolan. Carl Westmans allé 5. Många 
poster ska väljas till styrelsen men sittande kommer att föreslås till kassör och ordförande.  

Dagordning. 
1. Ordförande öppnar stämman 

2. Val av ordförande för stämman 

3. Val av sekreterare för stämman 

4. Val av två justeringsmän för stämmoprotokollet 

5. Beslut om kallelsen har varit giltig 

6. Styrelsens och revisorns årsberättelser 

7. Begäran om ansvarsfrihet för styrelsen 

8. Framställningar från styrelsen 

9. Beslut om årsavgift för 2018 

10. Beslut om antal styrelsemöten per år 

11. Beslut om ersättning till styrelse och revisor 

12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt presentation av debiteringslängd 

13. Fastställande av utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 

14. Val av ordförande, kassör, sekreterare samt suppleant tillsstyrelsen.  

15. Övriga frågor 

16. Meddelande av plats där stämmoprotokoll hålls tillgängligt 

17. Stämman avslutas. 



Dokument. 
Årsredovisning och revisionsberättelsen för 2016 samt budget för 2018 finns tillgängliga hos 
Dan Skarrie, Blåhakegatan 13 samt föreningens hemsida: www.dillen.se  

Arbete i styrelsen. 
Samfälligheten Dillen är en medlemsförening där medlemskapet inte är valfritt utan 
kommer med det boende man äger i samfälligheten. Man kan naturligtvis ha åsikter om det 
förfarandet men det är står utanför vår kontroll. Genom vårt boende har vi gemensamt 
ansvar för skötsel av grönytor, skötsel och upprätthållande av gatubelysning, byggnation av 
eventuella fartgupp, snöröjning av gator med mera. Det krävs av länsstyrelsen att vi har en 
styrelse för att upphålla detta arbete. Annat förfarande är belagt med avsevärda 
kostnader. 

Jag vet svårigheten att rekrytera folk till detta arbete. Det är dock inte särskilt 
betungande, det finns goda rutiner för arbetet. Det är också trevligt, man lär känna många 
människor i sitt närområde. Med detta sagt vill jag förbereda för att det finns plats i 
styrelsen för alla som vill engagera sig i sitt boende. Ni är mer än välkomna. 

Dan Skarrie, ordförande. 


